
Zápis z 1. zasedání grantové komise ze dne: 13.02.2023   
 
 
Přítomni dle prezenční listiny: 

• předseda komise: Mgr. Jana Novotná  
• členové komise: Ing. Simona Strauchová, JUDr. Zbyněk Jankovský, PhD., Mgr. Lenka 

Kudláková, Jiřina Haningerová, Ing. Jan Bejček 
• omluveni: PhDr. Tomáš Horák 
• tajemník komise: Ing. Petra Fellnerová 

 
Program: 

1. Úvod 
2. Priority pro rozhodování 
3. Vyřazené projekty 
4. Navržené finanční příspěvky 
5. Termíny vyhlášení II. kola grantů pro rok 2023 

 
Zápis: 

1. ÚVOD 

Komisi přivítala paní předsedkyně Mgr. Novotná. Hned poté vystoupil Ing. Bejček, který oznámil střet 
zájmu kvůli žádosti o dotaci, o kterou žádala Dobrá Voda Holyně, z.s. Ing. Bejček ve spolku figuruje jako 
předseda výkonného výboru, proto se o této žádosti nebude vyjadřovat ani se nebude účastnit 
rozhodování.  

Následně se komise dohodla, že si jednotliví členové prostudují „Zásady poskytování účelových dotací 
(grantů) na podporu kultury, sportu, zájmových a výchovně vzdělávacích aktivit dospělých a dětí z 
rozpočtu Městské části Praha – Slivenec.“ A na příští schůzce proberou případné připomínky. 

Dále paní předsedkyně uvedla, že v I. kole se mezi projekty rozděluje 300.000 Kč, nicméně žádosti 
přesahují 600.000 Kč.  

 

2. ZÁSADY A PRIORITY PRO ROZHODOVÁNÍ  

Komise se shodla, že je nutné vyřadit veškeré zbytné projekty, které se týkají například rozšíření či 
výstavby nových instalací apod. Je nutno udržet při živote stávající akce. 

Prioritní skupinou jsou děti, které v době po covidu nemohli sportovat a s jejichž zaměstnáním si 
oddychnou i rodiče.  

Komise bere v úvahu cílovou skupinu, počet účastníků, zda jde o aktivitu celoroční či jednorázovou. 

Neméně důležitým kritériem pro rozhodování je zkušenost s činností jednotlivých žadatelů v 
předcházejících letech. 

 



3. VYŘAZENÉ PROJEKTY 

Paní předsedkyně navrhla vyřadit v tomto období dva projekty. Konkrétně se jedná o:  

• TAJV, z.s.  

Komise žádost vyřadila, a to ze stejných důvodů jako v loňském roce. Akce nebyla řádně 
propagována ani organizována, měla minimální účast. 

• Dobrá voda Holyně, z.s. 

Tato žádost byla vyřazena, protože byla neúplná, chyběl zde projekt, situační nákres či 
souhlasné stanovisko vlastníka pozemku. Navíc je lokalita tento rok ve výstavbě a je proto 
problematické realizovat výstavbu.  

 

4. NAVRŽENÉ FINANČNÍ PŘÍSPĚVKY 

- TJ AFK Slivenec – kulturní akce 

návrh komise:  10.000 Kč 

V žádosti je zamýšleno pořádání akcí typu letní kino, Halloween a Pálení čarodějnic. Městský 
úřad poskytne potřebný mobiliář. 

 

- TJ AFK Slivenec  

návrh komise: 185.000 Kč 

Komise v této žádosti bere v úvahu velkou členskou základnu, ale s tím i prostředky, které jim 
poskytla městská část, tj. pro snížení spotřeby elektřiny je to tepelné čerpadlo a zateplení 
šaten, pro spotřebu vody - studna a čerpadlo, vyčištění jímky pro dešťovku, dále pořízení 
traktoru, hadice, křovinořezu. Finance TJ AFK získává i z pronájmu tenisového hřiště. V žádosti 
scházejí existující či možné vlastní zdroje. 

 

- SK KAMIWAZA KARATE, z.s. 

návrh komise: 10.000 Kč 

Komise oceňuje celoroční činnost spolku. Spolek žádá o příspěvek na pronájem tělocvičny ve 
slivenecké škole. 

 

 



- OLYMP FLORBAL, z.s. 

návrh komise: 15.000 Kč 

Komise bere v úvahu pravidelnou činnost - tréninky bývají dvakrát týdně, žádost je zaměřena 
především na pronájem tělocvičny. 

 

- Českomoravský svaz chovatelů poštovních holubů, z.s. – Místní spolek 095 Slivenec  

návrh komise:  15.000 Kč 

Komise uznává přínos spolku dle doložených celostátních akcí. Nicméně na území naší 
městské části nebyla zaznamenána dostatečná propagace a osvěta, či příspěvek k rozvoji 
obce.   

 

- Unie rodičů, Rada rodičů ZŠ Slivenec 

návrh   10.000  Kč 

Komise navrhuje příspěvek na 7. ročník Zahradní slavnosti, což bývá velice zdařilá akce. 

 

- Rodinné centrum Pecka, z.s. 

návrh   25.000 Kč 

Komise oceňuje přínos rodinného centra, které úspěšně a celoročně funguje pro celý Slivenec 
(děti, matky na mateřské, senioři). 

 

- Fical Miroslav – Real Holyně 

návrh   10.000 Kč 

Komise uznává, že je důležitá i podpora neorganizovaného sportu dospělých. Žádost je 
zaměřena na pronájem hřiště a na pořádání turnaje ValdaCup. 

 

- MKMŽ Slivenec, z.s. 

návrh komise:    20.000 Kč 

Komise oceňuje aktivity, jejichž výsledky jsou viditelné i na výstavě ve Slivenci. Je žádáno 
především o příspěvek na materiál a propagaci. 



 
 
Příští zasedání komise svolá předsedkyně operativně.  
 
V 19h předsedkyně zasedání komise ukončila. 
 

 

 

Jednání komise proběhlo se všeobecným souhlasem, zápis byl schválen všemi s výjimkou p. Bejčka 
(člena komise a předkladatele návrhu Dobrá voda), který zápis odmítl den následující po jednání 
grantové komise. 

 

 

 

Zapsala: P. Fellnerová 

 


